
 

 

Αθήνα, 30 Ιουλίου 2024 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας  

 

Θέμα : «Στην βάση ποιου δικαιώματος περιφράσσει η Ελληνικός Χρυσός ακόμα 400 

στρέμματα στις Σκουριές Χαλκιδικής;» 

 

Η Ελληνικός Χρυσός περιέφραξε 400 επιπλέον στρέμματα δάσους στις Σκουριές 

Χαλκιδικής, σε σημεία εφαπτόμενα στις μεταλλευτικές της εγκαταστάσεις. Η διαδικασία της 

περίφραξης ολοκληρώθηκε μέσα από εργολαβική ανάθεση. Τα 400 στρέμματα αυτά 

περιλαμβάνουν μονοπάτια, κατάφυτο δάσος και τόπους παραδοσιακής μελισσοκομίας. Με 

την κίνηση αυτή η μεταλλευτική εταιρία σαφώς κι επιχειρεί να περιορίσει την οπτική επαφή 

με το ανοιχτό όρυγμα της εξόρυξης, ενώ στοχεύει και στην διάρρηξη της παραγωγικής 

σχέσης των κατοίκων της Μεγάλης Παναγίας της Χαλκιδικής με το δάσος. Εντούτοις, δεν 

είναι σαφές στην βάση ποιας αδειοδότησης η κυβέρνηση έχει επιτρέψει την νέα αυτή εξέλιξη 

και για ποιο λόγο δεν έχει αποτρέψει ακόμα την κίνηση αυτή της Ελληνικός Χρυσός να 

περιφράξει τα εν λόγω 400 στρέμματα δάσους.  

 

Επειδή είναι απαράδεκτο να αφήνεται μια εταιρία να περιφράσσει ανεξέλεγκτα παρθένο 

δάσος. 

  

Ερωτάται ο κ. Υπουργός :  

 

1. Στην βάση ποιου δικαιώματος η Ελληνικός Χρυσός αφέθηκε να περιφράξει 

ακόμα 400 στρέμματα δάσους στην περιοχή των Σκουριών;  

 

2. Είχε ενημερωθεί προηγουμένως το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας 

για την κίνηση αυτή και για την σκοπούμενη χρήση αυτής της έκτασης;  

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

6135

Ημερομ. Κατάθεσης:

30/7/2024



 

Μάλαμα Κυριακή  

 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος 

 

Γιαννούλης Χρήστος 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Θρασκιά Ουρανία  

 

Κοντοτόλη Μαρίνα  

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη  

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

 

Παππάς Πέτρος 

 

Πούλου Παναγιώτα 

 

Χρηστίδου Ραλλία 

 

Ψυχογιός Γεώργιος  




